

Subject category	Course Code	Subject name	Credit points	First academic year		Second academic year		Third academic year		Fourth academic year		Fifth academic year	
				F	S	F	S	F	S	F	S	F	S
General education courses	M7101PPP	Academic Research Ethics ^{*1}	0		0								
Subtotal of general education courses credits			0	0	0	0	0	0	0	0	0	0	0
Departmental required courses	M7111I38 M7121I38	Seminar ^{*2}	2	1	1								
	M7112J25 M7122J25	Thesis	6			3	3						
Subtotal of departmental required credits			8	1	1	3	3	0	0	0	0	0	0
Total credits			8	1	1	3	3	0	0	0	0	0	0
Total required credits			8										
Minimum elective credits			23										
Minimum graduation credits			31										
Note on minimum elective credits			<ol style="list-style-type: none"> To complete 23 credits, students must select a minimum of 6 credits from the department's designated core courses in "Research Method Courses" and a minimum of 6 credits from "Merchant Marine Required Courses." Please refer to the Master's Program Course Design Introduction for details on the department's core courses in "Research Method Courses" and "Merchant Marine Required Courses." The selection of relevant courses from other departments is limited to 6 credits. Integrated program students who aim to graduate in the first year of the master's program should complete a 2-credit thesis discussion before enrollment. 										
Note on minimum graduation credits													
Remarks													

^{*1} According to the decision made by the Curriculum Committee Meeting, it was resolved for the first semester of the academic year 105 (2016-2017).

^{*2} Two hours a week

國立臺灣海洋大學 0721-商船學系碩士班必修科目表 (112 學年度入學生適用;入學身份: 外國學生)

科目類別	科目名稱	學分數	跨領域數	第一學年		第二學年		第三學年		第四學年		第五學年		備註
				上	下	上	下	上	下	上	下	上	下	
共同教育課程	學術研究倫理 M7101PPP	0	不限		0									依本校 105 學年度第 1 次校課程委員會議決議通過
共同教育課程學分小計		0		0	0	0	0	0	0	0	0	0	0	
系訂專業必修	專題討論 M7111I38、M7121I38	2	不限	1	1									每週 2 小時
	畢業論文 M7112J25、M7122J25	6	不限			3	3							
系訂專業必修學分小計		8		1	1	3	3	0	0	0	0	0	0	
總學分		8		1	1	3	3	0	0	0	0	0	0	
必修總學分數		8												
選修最低學分數		23												
畢業最低學分數		31												
選修最低學分數備註		<ol style="list-style-type: none"> 1. 選修 23 學分需從系訂專業選修核心課程中選修「研究方法課程」至少 6 學分以及「商船專業課程」至少 6 學分。 2. 本系核心課程「研究方法課程」與「商船專業課程」開設課程，請參考本系碩士班課程設計介紹。 3. 選修外系所相關課程，以 6 學分為限。 4. 五年一貫學生如需在碩一畢業，應於入學前修畢專題討論 2 學分。 												
畢業最低學分數備註														
備註														